



Diagnostics
is in our blood



GTH 2025

Lausanne

Pipeline Session

**FAST AND RELIABLE POCT
MEASUREMENTS TO
IMPROVE PATIENT
OUTCOME IN CASES OF
SEVERE BLEEDING**

SAVE THE DATE



19.02.2025, 10:45, Rome

Stago, as a leader in coagulation diagnostics, is bringing two innovative technologies to the bleeding patient. We will present the **Quantra** – a next-generation viscoelastic testing device – and the **qLabs Fib** – a POCT device for the fast measurement of fibrinogen in patients with PPH. Both devices support rational transfusion decisions that take patient blood management into account, thereby improving treatment outcomes in cases of severe bleeding.

Stago, ein führendes Unternehmen im Bereich der Gerinnungsdiagnostik, stellt zwei innovative Technologien für akut blutende Patienten vor. Wir werden das **Quantra** – ein viskoelastisches Testgerät der nächsten Generation – und das **qLabs Fib** – ein POCT-Gerät zur schnellen Messung von Fibrinogen bei Patientinnen mit PPH – vorstellen. Beide Geräte unterstützen rationale Transfusionsentscheidungen, unter Berücksichtigung des „Patient Blood Managements (PBM)“ und können so die Behandlungsergebnisse bei schweren Blutungen verbessern.



Dr. Miria Moser

Sales Manager
Stago Deutschland GmbH



Manuela Stranieri

Country Manager
Stago CH S.A



Stago Österreich GmbH
Wienerbergstraße 11
1100 Wien - Österreich
+43 (0)1 2530303 0
+43 (0)1 2530303 10
info@at.stago.com
www.stago.at